
Vroeger leek Nederland nog een heel sociaal land, maar dat is al heel lang geleden ... 

Graag wil ik het volgende schrijnende geval over het voetlicht brengen.  

Enkele weken geleden ben ik op bezoek geweest bij een gezin in mijn woonplaats, een man en vrouw 

van rond de 70. Ze waren van het platteland naar de stad verhuisd, en woonden nu 3 jaar tevreden in 

een appartement. Totdat halverwege 2020 KPN een aantal 5G zendmasten op de flat tegenover hun 

zette.  Ze keken op deze masten uit en de afstand naar de zendmasten was minder dan 100 meter. 

Sinds de plaatsing van de masten had de vrouw ernstige gezondheidsklachten, o.a. constante zware 

hoofdpijn. Ze was medisch geheel onderzocht, maar de reguliere gezondheidszorg kon niets vinden. 

Een geval van SOLK, Somatisch onvoldoende verklaarde lichamelijke klachten, dus. Omdat deze 

klachten vrij direct na plaatsing van de zendmasten ontstaan waren, legden deze mensen zelf al een 

verband hiermee.  

Mijn conclusie: de meetwaarden aan straling in hun huis, ook in hun slaapkamer op hun bed, waren 

overal ver boven 2250 microwatt per vierkante meter. Dus ver buiten het meetbereik van mijn 

stralingsmeter die gebaseerd is op de Duitse bouwnorm SBM2015.  Omdat ik zelf ook 

elektrohypersensitief ben, was voor mij de conclusie snel getrokken. Dat deze mevrouw constant ziek 

is en dat dit ontstaan is na de plaatsing van de zendmasten door KPN op de flat tegenover haar, 

alsmede de extreem hoge stralingswaarden in haar appartement maken het toch wel heel erg 

waarschijnlijk dat deze mevrouw ziek is door de straling van de zendmasten op de flat tegenover 

haar . Volgens SBM2015 wordt voor de slaapkamer, de plek waar je lichaam weer moet kunnen 

herstellen, aanbevolen een stralingsintensiteit van 1 microwatt per vierkante meter.  Bij een 

stralingsintensiteit van ver boven 2250 microwatt per vierkante meter gebeurt dit niet. Het lichaam 

moet dan constant strijden tegen de indringende fysieke stressfactor straling waardoor het in een 

chronische stress situatie terecht komt, en je uiteindelijk ziek wordt.  

Ik heb dit gezin toen doorverwezen naar VEMES, Vereniging van meetspecialisten, om hun huis te 

laten saneren. Maar weet u wat dat kost? Dan moet je toch al snel aan enkele duizenden euro's 

denken. Kortom, een schrijnend verhaal waarbij je ook tussen beide partners de spanning ziet. De 

vrouw is zeer aangeslagen door wat ze van mij te horen krijgt en  de man die nog geen 

gezondheidsklachten heeft, heeft een beetje een houding van "of het nu allemaal wel zo erg is met 

zijn vrouw".  

En dan mijn mening hierover. Ik van dit een grof schandaal dat dit anno 2021 allemaal maar zo kan in 

Nederland. Mensen ziek maken en dan nog op hoge kosten jagen. De mensen worden ziek gemaakt 

door al die zendmasten, en ze moeten nog eens duizenden euro's uitgeven om hun huis weer een 

beetje bewoonbaar te krijgen. Want eigenlijk is het zo dat de woningen in zo'n flat waar zendmasten 

op staan onbewoonbaar zijn (althans als je gezond wilt blijven). En de overheid maar zeggen: "er is 

geen wetenschappelijk bewijs dat deze straling nadelig is voor de gezondheid". Dat is toch crimineel?  

En nu mijn mening over die frequentieveiling. Stop hiermee. Straks komen we allemaal in een 

gigantische elektrosmogsoep te wonen, vergelijkbaar met hoe dit gezin nu woont. Zeker als er ook 

nog eens Small Cells geplaatst gaan worden, waardoor iedereen heel dicht bij zo'n zender komt te 

wonen. Welke gek verzint eigenlijk zo iets? Dan moet je toch wel heel kortzichtig en alleen op de 

techniek gericht zijn? Je kunt nu al voorspellen dat er miljoenen mensen ziek zullen worden 

vergelijkbaar met deze mevrouw. Hopelijk is dan ook de reguliere gezondheidszorg in Nederland 

meer op de hoogte van de gevaren en ziekteverschijnselen die je kunt krijgen van straling. Wanneer 

gaan jullie de gezondheidszorg en de Nederlandse bevolking eindelijk eens eerlijke voorlichting geven 

over de gevaren van al deze draadloze technieken? Dat is hard nodig om de gezondheid in dit land 

nog een beetje op peil te houden! Want voor dat we het weten zitten we anders in een 



gezondheidssituatie in Nederland waarbij straks iedereen met heimwee terugdenkt aan de Corona 

crisis, en zullen de huidige bewindslieden die dit allemaal toestaan voor de rechter gesleept worden 

in een “Stralingsaffaire”. Wees dus verstandig en kies voor het voorzorgsprincipe!!! 


